
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 30/8/2022

Obrady rozpoczęto 27 grudnia 2022 o godz. 14:30 , a zakończono o godz. 15:33 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków.

Obecni:
l. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Wiesław Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Wojciech Owczarek - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2 .
Przyjęcie porządku posiedzenia.

PrzewodniczącyKomisji Wojciech Owczarek stwierdził, że porządek obrad radni otrzymali
wraz z materiałami. W związku ze złożonym przez Zarząd Powiatu wnioskiem o uzupełnienie

porządku obrad sesji zaproponował rozszerzenie porządku posiedzenia komisji w zakresie
punktu 4 dotyczącego zaopiniowania projektów uchwał o dodatkowe podpunkty: w sprawie
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027, w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L, W sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki umowy o świadczenie usług w zakresie
publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu koneckiego z operatorami w 2023 roku
oraz w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę pomieszczeń w budynku Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich w trybie bezprzetargowym.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianami.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia - ze zmianami.

Wyniki glosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław

Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (l)
JarosławStaciwa
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Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Raport z Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2018 - 2021

z perspektywą do 2025 roku, za lata 2020-2021.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki umowy o świadczenie usług

w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu koneckiego
z operatorami w 2023 roku

b. wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę pomieszczeń w budynku Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich w trybie bezprzetargowym,

c. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2022-2027,

d. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L ,

e. Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028,
f. uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2023 L,

g. uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok,
h. zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok.

5. Sprawy różne.

Ad.3.
Raport z Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2018 - 2021
z perspektywą do 2025 roku, za lata 2020-2021 .

Komisja jednogłośnie stwierdziła, że zapoznała się z programem przekazanym wraz
zawiadomieniem i nie ma potrzeby omawiania przedmiotowego materiału.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

PrzewodniczącyKomisji stwierdził, że Komisja przyjęła do wiadomości Raport z Programu
Ochrony Środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2018 - 2021 z perspektywą do 2025
roku, za lata 2020-2021.

AdA.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki umowy o świadczenie usług

w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu koneckiego z operatorami
w 2023 roku,

Projekt uchwały omówiła Izabela Anvaj - Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji
i Transportu.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Sprawdzono quorum.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat
Konecki umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego
na terenie powiatu koneckiego z operatorami w 2023 roku.
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Wyniki glosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lic/l wały.

b) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę pomieszczeń w budynku Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich w trybie bezprzetargowym,

Projekt uchwały omówiła Barbara Panek - Naczelnik Wydzialu Inwestycji, Zamówień
Publicznych i Mienia Powiatu.

W dyskusji wzięli udzial:
Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał ile wynosi czynsz dzierżawny

za pomieszczenia przeznaczone do realizacji świadczeń zdrowotnych w zakresie
wykonywania rezonansu magnetycznego.

Naczelnik Wydzialu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu Barbara
Panek oznajmiła, że dzierżawca wnosi całomiesięczną opłatę, na którą składa się czynsz
dzierżawny w wysokości 6274,14 oraz zmienna opłata za energię elektryczną. Dodała,

że w miesiącu październiku opłata za energię elektryczną wynosiła 12870 zł.

Na tym dyskusję zakończono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę

pomieszczeń w budynku Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich w trybie bezprzetargowym.

Wyniki glosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa
NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lich wały.

c) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,
d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L,

Projekty uchwał przedstawiła Wioletta Turaiska - Naczelnik Wydzialu Budżetu

i Finansów.

W dyskusji wzięli udzial:
Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał z czego wynika zmniejszenie
pomocy finansowej z Gminy Końskie na przebudowę drogi powiatowej Nr 0425T.
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Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa oznajmił, że w tym okresie rozliczeniowym
wystąpiły oszczędności, ponieważ wykonawcy nie będą fakturować i środki przesuwane
są na kolejny okres rozliczeniowy.

Radna Dorota Duda zapytała czy znane są szczegóły budowy strażnicy Komendy
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Końskich i na jaki cel zostaną przeznaczone
środki zabezpieczone w budżecie.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa poinformował, że zwiększenie dochodów
budżetu z tytułu otrzymanych środków z przeznaczeniem na budowę strażnicy jest czynnością
jedynie księgową, natomiast umowa z wykonawcą została już podpisana.

Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów Wioletta Turaiska stwierdziła, że środki zostały

przesłane w tym roku i jest to dotacja majątkowa.

Na tym dyskusję zakończono.

Sprawdzono quorum, a następnie przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027 .

Wyniki głosowania

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne :
ZA (5)
Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław

Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król , Jarosław Lasota, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022r.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław

Staciwa
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Jarosław Lasota, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023 -2028,
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f) uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2023 L,

Projekty uchwał omówiłaWioletta Turaiska - Naczelnik WydziałuBudżetu i Finansów.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał z czego wynikają

zmniejszenia i zwiększenia planowanych dochodów i wydatków na realizację zadań

drogowych.

Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów Wioletta Turaiska poinformowała,

że zmniejszenia są następstwem rozstrzygniętychprzetargów, natomiast zwiększeniadotyczą
środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.

Na tym dyskusjęzakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2023-2028.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław

Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, JarosławLasota, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego
na 2023L

Wyniki glosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław

Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Jarosław Lasota, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lic/zwały.

g) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem.
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Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rad y Powiatu
w Końskich na 2023 rok .

Wyniki głosowania
ZA : 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

h) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radn ym wraz z zawiadomieniem.

Pytań nie było. Dyskusji nic prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji
Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI : 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń , Jarosław Staciwa
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt lichwały.

Ad.7.
Spraw różnych nie było .

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

PrzewodniczącyKomisji
Komisja BUdż~ctwa, Zdrowia i Oświaty

'*'oJciechtOwczarek
Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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